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مسئوليتهرگونهدرگيريمتوجهامريکاست
وزير دفاع اقدام خصمانه  س��ردمداران کاخ س��فيد در به رس��ميت شناختن 
قدس شريف   به عنوان پايتخت رژيم جعلي صهيونيستي را فتنه اي عميق 
براي تضييع حقوق مردم مس��لمان فلس��طين دانس��ت و گفت: مسئوليت 
هرگونه تنش و خون ريزي بيشتر در منطقه متوجه امريکاست.به گزارش 
ايلنا، امير س��رتيپ امير حاتمي در جمع مديران ارش��د وزارت دفاع اقدام 
خصمانه  س��ردمداران کاخ س��فيد در به رسميت شناختن قدس شريف   به 
عنوان پايتخت رژيم جعلي صهيونيس��تي را فتنه اي عميق براي تضييع 
حقوق مردم مس��لمان فلس��طين دانست.وزير دفاع با اشاره به اضمحلال 
داعش گفت: توطئه بس��يار س��نگيني از س��وي دش��منان به ويژه رژيم 
صهيونيس��تي براي منطقه تدارک و برنامه ريزي ش��ده بود و مي خواستند 
يک اختلاف دائمي را در بين ش��يعه و س��ني و ملت هاي منطقه نهادينه 
کنند تا امنيت رژيم صهيونيس��تي تضمين ش��ود.امير حاتمي گفت: اگر 
داعش از منطقه ريش��ه کن نمي ش��د عمر رژيم صهيونيس��تي براي مدت 
طولان��ي در س��ايه امنيت و آرامش ق��رار مي گرفت و ملت هاي منطقه به 
جاي مبارزه با اسرائيل و گروه هاي تروريستي، مشغول جنگ با يکديگر 
بودند.وزي��ر دف��اع ب��ا بيان اينکه گروه  هاي ترويس��تي از يک ايده و تفکر 
خاصي تغذيه مي شوند که هنوز پابرجاست، اضافه کرد: بايد هوشمندانه 
اقدامات گرو ه هاي تروريستي را رصد کنيم تا ان شاالله ريشه اين شجره 

خبيثه به طور کامل خشکانده شود.

تصميمترامپتهديدعليهصلحجهاني
ي��ک عض��و حزب اتحاد ملت در ارتب��اط با تصميم ترامپ مبني بر انتقال 
پايتخت آمريکا از تل آويو به بيت المقدس گفت: تصميم ترامپ ناقض و 
مغاير با قطعنامه هاي سازمان ملل متحد است و تمامي مذاکرات صلح را 
تحت الش��عاع قرار داده و در عين حال تهديد جدي براي صلح اس��ت.آذر 
منصوري در گفت وگو با ايس��نا افزود: برگزاري نشس��ت فوق العاده سران 
س��ازمان همکاري اس��لامي براي اتحاد ومقابله در برابر اين تصميم، يک 
ضرورت تاريخي و عاجل ترين اقدام مي تواند باشد.وي ادامه داد: با توجه 
به اينکه علاوه بر مسلمانان، جامعه جهاني نيز به اين اقدام واکنش نشان 
داده؛ کش��ورهاي اس��لامي و عرب مي توانند از اين فرصت براي مقابله 
چنين قلدري هايي اس��تفاده کنند و متحد ش��وند. کش��ورهاي مسلمان با 
حفظ اتحادش��ان مي توانند به تصميم واحدي در اين زمينه برس��ند.اين 
فعال سياسي اصلاح طلب گفت: ترامپ در بين روساي جمهوري آمريکا 
پديده جديدي است و با توجه به طبيعت رفتاري او که برگرفته از جريان 
راست افراطي آمريکا است، اتحادش با رژيم اسرائيل شکل گرفته است. 
از طرف ديگر ماجراجويي هاي که مختص ش��خص ترامپ اس��ت، باعث 

شده تا اجرايي شدن اين تصميم اعلام جهاني شود.

تشکيلکميسيونتلفيقبودجهدر۶دي
 عضو هيئت رئيسه مجلس شوراي اسلامي گفت: لايحه بودجه سال 97 
به طور کامل چاپ شده و در اختيار نمايندگان قرار گرفته و نمايندگان نيز 
طبق آيين نامه داخلي خانه ملت، 15 روز فرصت دارند تا ضمن بررس��ي 
لايحه، پيش��نهادات خود را به کميس��يون هاي تخصصي ارائه دهند.اکبر 
رنجبرزاده در گفت وگو با خانه ملت گفت: طبق آيين نامه داخلي مجلس، 
کميس��يون تلفيق بودجه 97، از 15 روز آينده، متش��کل از نمايندگاني از 

اعضاي کميسيون هاي تخصصي پارلمان تشکيل مي شود. 

پيشخوان

سياسي

معاون اول قوه قضاييه گفت: مي گويند چرا سران فتنه را محاکمه 
نمي کنيد، شوراي عالي امنيت ملي مصوب کرد که اين محاکمه 
به مصلحت نيست و فعلا آن ها را محصور کردند، قوه قضاييه 
در آنچه در ٨٨ پيش آمد وارد ش��د، برخورد کرد و در برخوردها 
اش��کالي به وجود آمد که به آن مش��کلات هم رس��يدگي کرد، 

اگر مصوبه نبود قوه رسيدگي مي کرد.
به گزارش ايس��نا، حجت الاس��لام غلامحسين محسني اژه اي 
با حضور در جمع دانش��جويان دانش��گاه ش��ريف درباره معاون 
اول احم��دي ن��ژاد گفت: رحيمي به جه��ت اينکه پول را گرفته 
و ب��ه کانديداي��ي داده محکوم نش��ده، زمان��ي که قانون جلوي 
م��ا را نگرفت��ه ب��ود دادگاه علني بود. قان��ون جلوي ما را گرفته 
است. دادگاه هاي علني موثر است و بازدارندگي اش از بسياري 

مجازات ها بالاتر است. 
مي گويند چرا دادگاه بقايي علني نيست؟ مبناي ما قانون است، 
دادگاه ه��اي علن��ي هم اجازه پخ��ش نمي دهند، اين چه علني 

است؟ 
محس��ني اژه اي بيان کرد: مي گفتند افرادي که فس��اد را افش��ا 
کردند تحت تعقيب هستند. کسي به عنوان انتقاد تحت تعقيب 

قرار نمي گيرد. 
س��خنگوي قوه قضاييه درباره موضوع کاس��پين گفت: چرا شما 
مي گوييد که ما به تحصن ها اعتنا نکرديم و کاري نکرديم؟ تا 
پايان آبان ماه سال جاري، 11 ميليون و 700 و خرده اي چک 
برگش��تي داش��تيم، آيا اين تقصير قوه قضاييه اس��ت؟ در مورد 
ش��رکت هاي تعاوني و اعتباري، حنجره خودم را در جلس��ات 
مختلف دولت و مجلس پاره کردم. آمدند بيش از هزار تعاوني 
اعتبار را مجوز دادند و هيچ نظارتي نکردند و اصلا حق نداشتند 
از مردم س��پرده بگيرند و بعد مش��کلاتي را براي مردم و همه 
دس��تگاه ها ايج��اد کردند، تمام ت��لاش ما اين بوده که مردم به 

حق شان برسد.
محسني اژه اي با اشاره به ثامن الحجج گفت: در مورد موسسه 
ثامن الحجج نزديک به 13 هزار ميليارد تومان از مردم س��پرده 
گرفتن��د، آي��ا ق��وه قضاييه باي��د نظارت کند؟ اص��لا براي قوه 
قضاييه امکان پذير اس��ت؟ ما نهايت تلاش خود را کرديم تا از 
بيش از يک ميليون سپرده گذاري که بود، به حق شان برسند و 
حدود 99 درصد از افراد تعيين تکليف ش��دند. قوه قضاييه تمام 
تلاش خود را کرده که با کمک دس��تگاه هاي مختلف اموال را 

شناسايي و توقيف کند.
وي درباره کليپ پخش ش��ده در مجلس در خصوص موضوع 

فاضل لاريجاني و سعيد مرتضوي اظهار کرد: ادعا شده بود که 
آقاي فاضل لاريجاني آمده پيش��نهاد کرده به آقاي مرتضوي 
که اگر فلان اقدام را کنيد من س��فارش ش��ما را مي کنم و بابت 

اين هم لابد پول مي خواهد. 
آقاي مرتضوي با دسيس��ه چيني با يک جمعي خواس��تند براي 
اين آقاي بدبخت يا خوش��بخت پرونده بس��ازند. آن آقا بدون 
تردي��د س��هل ان��گاري ک��رده بود ، اما قاضي به اين رس��يد که 

جرمي واقع نشده است.
 اگ��ر ه��م جرمي باش��د، آق��اي مرتضوي و اف��رادي بودند که 
مي خواس��تند اين کار را بکنند. معتقدم اگر جرمي در آن پرونده 
اتفاق افتاده باش��د، مربوط به مرتضوي و دو نفر از همدس��تانش 
ب��ود. چنانچه از مرتضوي ش��کايت ش��ود، قطع��اً تحت تعقيب 

قرار مي گيرد.
سخنگوي قوه قضاييه در پاسخ به اينکه چرا و به چه دليل حميد 
بقايي چند ماه در زندان بود گفت: حق و ناحق را چگونه تشخيص 
مي دهيد؟ من از بيان جزئيات معذورم، مسائل ايشان مالي است، 

دادگاه تشکيل شده، احتمالا در شرف صدور حکم است. 
تا زماني که قطعي نشود از نظر قانوني معذورم از بيان جزئيات 

پرونده.
وي افزود: پرونده برادر رييس جمهوري هيچ ارتباطي با احضار 
بقاي��ي ن��دارد، هيچ ارتباطي بين اين دو موضوع نيس��ت. وقتي 
برادر رييس جمهور احضار مي ش��ود که از مدت ها قبل پرونده 

تشکيل شده بود. 
در مورد برادر رييس جمهور از مدت ها قبل بررس��ي ها ش��روع 
شده بود، بعد احظار شد و تفهيم اتهام مي شود. اين دو ارتباطي 

با هم ندارد. 
سخنگوي قوه قضاييه در پاسخ به سئوالي مرتبط با دختر رييس 
قوه قضاييه بيان کرد: اين مساله صد در صد دروغ است، ايشان با 
هيچ سرويسي ارتباط نداشته، هيج جا بازداشت نبوده، ايشان به 
دنبال کار و درسش است، به خارج از کشور نرفته به غير از زيارت، 
مطلقا با سرويسي ارتباط نداشته، آن کساني که اين حرف ها را 
در مي آورند چه هدفي دارند؟ آن که اين حرف را منتشر مي کند 

آيا دليل دارد؟ به صرف شايعه حجتي وجود دارد؟ 
وي با اش��اره به موضوع س��تار بهش��تي گفت: فردي که در اين 

زمينه تخلف کرده بود محاکمه شد. 
مگر پيگيري نش��د؟ مگر بارها اطلاع رس��اني نش��د؟ در جريان 

کهريزک مباشرين در اين قضيه حتي محکوم به قصاص هم 
ش��دند. در اين هنگام دانش��جويي فرياد زد که س��خنگوي قوه 

قضاييه گفت: من هم فرياد زدن بلدم.
محسني اژه اي افزود: مرتضوي در پرونده کهريزک به 5 سال 
حبس محکوم شد که دادگاه تجديدنظر به دليل اظهار ندامت 
وي، حکم را به دو سال حبس تقليل داد.) تعدادي از دانشجويان 

خنديدند(
س��خنگوي ق��وه قضايي��ه تاکيد کرد: ش��کنجه قانونا و اخلاقا 

ممنوع است.
 اگر کس��ي ادعايي داش��ته باشد به فوريت رسيدگي مي شود. به 
عنوان مثال ما قاضي داش��تيم که به 51 س��ال حبس به دليل 

ارتکاب چندين جرم محکوم شده بود.
س��خنگوي ق��وه قضاييه در ادامه ب��ا يادآوري اينکه در موضوع 
کاس��پين واقعا تعلل وجود داش��ت، گفت: ٨ تعاوني منحل شد تا 
يک موسس��ه اي به نام کاس��پين مجوز بگيرد و تمام سپرده ها و 

سهام ها به اين موسسه منتقل شود. 
قب��ل از اينک��ه بدانند س��پرده مردم چقدر اس��ت، به کاس��پين 
مجوز دادند و بعدا کاسپين متوجه مي شود که فرشتگان فلان 
مق��دار بده��ي دارد و نمي تواند ادامه دهد. افرادي از مس��ئولان 
قس��مت هاي مختلف در اين ارتباط تحت تعقيب هس��تند. خب 
معلوم اس��ت که امکان يک فعاليت صحيح اقتصادي با س��ود 
35 ي��ا 40 درص��د وجود ن��دارد و الان مانده اند. قوه قضاييه چه 

کار کند؟
 وي افزود: قوه  قضاييه کساني را که بايد، بازداشت کرده است و 
در حال شناسايي اموال اينها در داخل و خارج کشور است. سعي 
کرده از تبعيض در پرداخت سپرده ها جلوگيري شود. مثلا يک 
کس��ي 1٨ ميليارد س��پرده داش��ت و مي خواست با رانت بگيرد و 
برود، اما قوه قضاييه جلوي آن را گرفت و حتي سران سه قوه از 

رهبر انقلاب اجازه گرفتند چون مشکل قانوني داشتيم.
محسني اژه اي درباره دست خط بقايي در خصوص راحت بودن 
در سلول و اينکه شما موافق منتشر شدن آن هستيد، گفت: اگر 
بقايي رضايت بدهد مي توان دست خط بقايي را منتشر کرد. اين 
ق��ول را مي ده��م که به قاض��ي بگويم که آقاي بقايي اگر واقعا 

اعلام کرده اين دست خط منتشر شود، منتشر کنيد.
محسني اژه اي در پاسخ به سوالي درباره اينکه چرا آقايان بقايي 
و احمدي نژاد علني محاکمه نمي شوند؟ گفت: تشخيص علني 
بودن با دادگاه است نه به عهده من و نه به عهده ديگري؛ البته 

آقاي احمدي نژاد هنوز محاکمه نشده است.

در جلسه پرسش و پاسخ دانشجويان با محسني اژه اي مطرح شد؛

  محمود بهمنی ريیس سابق بانک مرکزی:

از پرونده حصر تا پرونده احمدي نژاد

تمرکز بودجه 97 بر توانمندسازي احزاب احمدي نژاد محصول تمام گراي اصولگرايان نگراني از حذف جناح هاي دلسوز 
ي��ک فع��ال سياس��ي اصلاح طلب گفت: 
اگ��ر جناح ه��اي مختلف قص��د اداره يک 
کش��ور براس��اس روش ه��اي مديريتي 
جدي��د و مترق��ي را دارن��د، چاره اي جز به 
کارگيري همه نيروهاي کش��ور نيس��ت. 

ج��لال جلال��ي زاده در گفت وگو با ايلنا افزود: متاس��فانه با وضعيت 
حاضر، روز به روز دچار مشکلات عديده اي مي شويم و نمي توان با 
يک جريان و طرز فکر کش��ور را اداره کرد. در نتيجه نياز به حضور 
جريان هاي مختلف است. وي افزود: مشکل اساسي اين است که 
يک جناح خاص داراي قدرت، اجازه حضور جناح ديگر را نمي دهد و 
اين مسائل موجب شده خيلي از جناح هاي دلسوز از صحنه سياسي 
حذف شوند. اين نهادها بايد کنترل شوند و اين محدوديت ها براي 

حضور همه افراد جامعه در راستاي سازندگي برداشته شود. 

يک فعال سياسي اصلاح طلب با اشاره به 
س��کوت اصولگرايان در مقابل رفتارهاي 
رئي��س دولت هاي نه��م و دهم و يارانش 
گفت: اصولگرايان در مواجهه با احمدي نژاد 
در يک شرايط بسيار سخت گرفتار شده اند.

مرتض��ي مبل��غ در گفت وگ��و ب��ا ايلنا اف��زود: احمدي نژاد محصول 
تمام گ��راي جريان اصولگرايي اس��ت ک��ه روزگاري پيوند عميق و 
همه جانبه اي با هم داشتند.وي با بيان اينکه زماني اصولگرايان دفاع  
گسترده  و اغراق آميزي از احمدي نژاد مي کردند گفت: امروز سکوت 
اصولگرايان در مقابل احمدي نژاد قابل قبول نيست آنان تا آخر پاي 
دولت نهم و دهم ايستادند و نمي دانند که اين ساکت بودن به ضررشان 
است.وي افزود: جريان اصولگرايي معتقد است هرگونه حرکت عليه 

رئيس دولت هاي نهم و دهم عليه خودشان خواهد بود.

س��خنگوي کميسيون ش��وراها با اشاره 
ب��ه اينک��ه اختصاص رديف��ي با عنوان 
"راهب��ري و توانمن��د س��ازي اح��زاب، 
جمعيت ه��ا، انجمن ه��اي سياس��ي و 
تش��کل هاي صنف��ي" در لايحه بودجه 

97 نويد خوبي براي احزاب اس��ت، گفت: بايد از همه امکانات در 
راستاي تقويت احزاب بهره برد.اصغر سليمي در گفتگو با خانه ملت 
افزود: امکان تحقق مبلغ 57 ميليارد ريال براي احزاب و جمعيت ها 
در لايحه بودجه سال آينده زياد است.وي با اشاره به کميته احزاب 
و تشکل هاي مدني در کميسيون متبوعش گفت: تلاش شده با 
برگزاري جلسات با خانه احزاب و نمايندگان تشکل ها از نزديک با 
دغدغه ها و مشکلات آنها آشنا شويم تا بتوانيم در حوزه قانونگذاري 

و غيره نسبت به رفع آنها اقدام جدي صورت بگيرد.

شرکت آب منطقه ای کرمانشاه 

شرکت آب منطقه ای کرمانشاه در نظر دارد پروژه اجرای کارهای باقيمانده مخزن 2000 متر مکعبی منطقه مرتفع غربی و 
خطوط انتقال آب شهر صحنه را از طريق مناقصه به پيمانکاران واجد شرايط واگذار نمايد لذا از شرکتهای دارای صلاحيت رتبه 5 آب 
با تجربه اجرای خط لوله فولادی و احداث يک مخزن آب ش��رب حداقل 1000 متر مکعبی مطابق با برآورد در صورت تمايل با توجه 

به مشخصات زير دعوت می شود نسبت به تهيه اسناد مناقصه اقدام نمايند: 
1- مبلغ برآورد اولیه براساس فهارس پايه سال 1396-33/737/127/٨15 ريال 

2- محل اجرای پروژه : استان کرمانشاه-شهرستان صحنه 
3- مدت اجرای عملیات : 15 ماه شمسی می باشد

4- مهلت خرید اسناد : هفت روز از تاريخ چاپ آگهی
5- محل خرید اس�ناد مناقصه : کرمانش��اه-ميدان س��پاه پاس��داران)نفت(- بلوار زن-بلوار زن- ضلع غربی پالايش��گاه با ارائه 
فيش واريزی مبلغ 1/500/000 ريال به حساب سيبا 21750٨3701000 نزد بانک ملی مرکزی کرمانشاه به نام حساب تمرکز وجوه 

درآمدهای آب منطقه ای کرمانشاه
6- محل تحویل اسناد : مديريت قراردادهای شرکت آب منطقه ای کرمانشاه

7- مهلت تحویل اسناد : دوازده روز از تاريخ چاپ اگهی 

حفاظت از منابع آب زيزمینی به منزله حفظ حیات است

آگهی تجديد مناقصه عمومی شرکت آب منطقه ای کرمانشاه

نوبت دوم

امروزه از نقد براي لجن مال کردن افراد استفاده مي شود

دخالتی در پرونده بابک زنجانی ندارم

قطع يارانه بي نيازان  عين عدالت است

انتخابات نيازمند تجديد نظر اساسي در دولت و مجلس 

نائب رييس مجلس با تاکيد بر اينکه براي نقد بايد خيرخواه 
باش��يم، گفت: در گذش��ته نقد براي تملق و چاپلوس��ي بود 
اما امروز براي لجن مال کردن افراد اس��تفاده مي ش��ود.به 
گزارش ايلنا، علي مطهري در جمع دانشجويان دانشگاه 
خواجه نصير طوس��ي به مناس��بت روز دانش��جو گفت: 
قدرت ها نيازمند نقد هس��تند و اگر نقد نش��وند، فساد زياد 
مي ش��ود. حض��رت علي بارها فرموند م��را نقد کنيد پس 
مشاهده مي کنيد که آغاز دموکراسي از کجاست و از غرب 
نيست. نائب رييس مجلس گفت: نقد آداب خود را دارد. در 
گذشته نقد براي تملق و چاپلوسي بود اما امروز براي لجن 
مال کردن افراد استفاده مي شود.مطهري با اشاره به برخي 
از ويژگي ها و شرايط جنبش دانشجويي اظهار کرد: چون 

دانش��جو هنوز وارد زندگي نشده مي تواند پيگير مطالبات 
باشد و چون جوان است مي تواند راحت تر پيگير امور باشد 
و از س��وي ديگر به دليل اينکه داراي هوش بالاتر اس��ت 
مي تواند به وعده ها رس��يدگي کند.مطهري از دانشجو به 
عنوان يک مصلح اجتماعي ياد کرد و گفت: دانشجويان 
بايد به تکليف و آرمان هاي خود عمل و آنها را رصد کنند. 
ما آرمان حقوق بشر، زنان، آزادي، عدالت اجتماعي و غيره 
داش��تيم ک��ه بايد به اين مهم بپردازي��م که چه کرده ايم. 
مطهري با تاکيد بر اينکه دانشجويان اگر نقصي مي بينند 
بايد بگويند ادامه داد: شايد امروز فضاي ارعاب و وحشت 
درست کنند تا دانشجو حرکت نکند اما شما در نهايت ادب 
مطالب��ات خ��ود را بيان کنيد. نائب رييس مجلس در مورد 

حصر گفت: در يک شرايط اضطراري اصل مسئله حصر 
در دس��ت ش��وراي عالي امنيت ملي بود تا در آن شرايط نا 
آرام، ب��راي اينک��ه آرامش برگردد اين افراد را حصر کنند. 
اختلاف ما در اينجاست که بعداز بازگشت آرامش، حصر 
ديگر در دس��ت ش��وراي عالي امنيت ملي نيس��ت و ديگر 
در دس��ت قوه قضائيه اس��ت که بايد به اين امر رس��يدگي 
کند.وي با بيان اينکه طبق اصل 37 قانون اساسي ادامه 
حصر غير قانوني است، گفت: در چند ماه اخير با پيگيري 
ما يک نرمش در مس��ئله حصر به وجود آمده و يک اراده 
براي رفع حصر صورت گرفته اس��ت. از ما خواس��ته ش��ده 
خيلي شلوغ و رسانه اي نکنيم ما هم مدتي سکوت کرديم 

اما اگر ادامه پيدا کند، وارد مي شويم.

رئيس کل س��ابق بانک مرکزي گفت: بابک زنجاني با ما در بانک مرکزي کاري نداش��ت. 
طرف حس��اب، وزارت نفت بود. نفت ما را کس��ي نمي خريد ايش��ان براي ما نفت مي فروخت. 
من با بابک زنجاني هيچ ارتباطي ندارم. محمود بهمني در گفتگو با ايلنا درخصوص اعتراف 
رضا ضراب گفت: زماني که من رئيس کل بانک مرکزي بودم هفت بار بدترين تحريم ها را 
مديري��ت ک��ردم. ح��الا اينکه يکي الان به من بگويد که چرا مديريت کردي حرف بيخودي 
است اين تاکيد مقام معظم رهبري بود. در مورد ضراب هم من اصلا ايشان را نديدم و فکر 
نکنم احمدي نژاد هم با وي ملاقات داشته است. ضمن آن که ضراب عنوان کرده من با اين 
افراد جلسه داشتم که تحريم ها را دور بزنيم و حتي نگفته که مسائل مالي اي وجود داشته که 
مربوط به خودمان بوده است. ما در آن دوره وظيفه داشتيم که تحريم ها را مديريت کنيم و 
فکر کنم بهترين مديريت در طول تاريخ تحريم هاي ايران بوده است. آن هم در شرايطي که 
گزينه نظامي روي ميز بود و ورود پول به کشور ممنوع بود و بانک مرکزي عملا هيچ فعاليت 
بين المللي اي نمي توانست داشته باشد. وي افزود: انتظار داريد به دليل تحريم، فروش نفت 
ما محدود اس��ت و نتوانيم پول وارد کش��ور کنيم، آنوقت همه چيز گل و بلبل باش��د؟ وظيفه 
ما اين اس��ت که سياس��ت هايي را که مديران ارش��د نظام تبيين کرده اند را اجرا کنيم. ما يک 
وظيفه اي داريم که آن را بايد انجام دهيم ما کار سياسي نمي کنيم. من دوباره تاکيد مي کنم 
که به بهترين وجه توانستيم تحريم ها را مديريت کنيم و نگذاشتيم مردم متوجه شوند. بهمني 
در خصوص بابک زنجاني گفت:آقاي زنجاني با ما در بانک مرکزي کاري نداش��ت. طرف 
حساب، وزارت نفت بود. نفت ما را کسي نمي خريد ايشان براي ما نفت مي فروخت.من الان 
نامه اي در جيبم دارم که در آن نوش��ته ش��ده به ايش��ان ارز پرداخت ش��ود اما من جلوي اين 
مصوبه را گرفتم من در آن نامه نوشتم که ما ارزي نداريم که به ايشان بدهيم اگر مي خواهيد 
پولي به ايش��ان پرداخت ش��ود از محل وزارت نفت بدهيد. اين نامه مصوبه س��تاد تدابير ويژه 
بود که من جلوي اجرايي شدن آن را گرفتم. تاريخ اين نامه تير ماه سال 91 است که نوشته 
بانک مرکزي درخواست ارز شرکت نيکو در هالک بانک ترکيه را به حساب فلان بانک واريز 
نمايد. من زير همين نامه داخل پرانتز با خط خودم نوشتم که اگر مي خواهيد چنين مبلغي را 
به اين شرکت پرداخت کنيد از محل وزارت نفت بدهيد. امضاي آقايان شمس الدين حسيني 
)وزير اقتصاد(، غضنفري )وزير صنعت و معدن( و قاس��مي )وزير نفت( به همراه امضاي من 
در زير نامه است. در واقع من جلوي چنين مصوبه اي را گرفتم. حالا اين مصوبه قبلش بايد 
11 امضا مي گرفت و بعد در شوراي امنيت ملي تاييد مي شد و در نهايت به ستاد تدابير ويژه 
مي آمد. آقايان من را خواس��تند و من به عنوان مطلع رفتم و در اين خصوص توضيح دادم. 
وي با تاکيد بر اينکه پديده بابک زنجاني به ما ارتباطي ندارد گفت: ما فقط تحريم را مديريت 
کرديم و سعي کرديم کشور را در آن شرايط خاص سرپا نگه داريم. ما در آن زمان بايد نفت 
را مي فروختيم و نقل و انتقال پول را انجام مي داديم. ما بايد کشور را حفظ مي کرديم. حجاج 
مي خواس��تند حج بروند و پول نقد احتياج داش��تند. اين در حالي بود که آن زمان از آن طرف 
پول دادن ممنوع بود. نماينده مجلس دهم گفت:ما در آن زمان دو ميليون و 350 هزار بشکه 
نفت مي فروختيم که يکدفعه تبديل به 700 هزار بشکه شد. اين يعني درآمد کشور به يک 
سوم کاهش پيدا کرد. حالا با اين اوصاف شما انتظار داشتيد که دلار 500 تومان شود؟ وي 

به برخي انتقادها واکنش نشان داد و گفت: همان زمان که مي گفتند دولت ورشکسته شده 
ما چند صد تن طلا در خزانه داشتيم و بالاي 106 ميليارد دلار پول در صندوق موجود بود. 
اين حرف ها ديگر چيست؟ ما حتي پيش بيني کرده بوديم که اگر وارد جنگ شويم بتوانيم 

هفت – هشت سال کشور را اداره کنيم. اين حرف ها اصلا معني ندارد.
بهمني با تاکيد براينکه در آن زمان انتظار جنگ را هم داشتيم گفت: براي چه چندصد تن طلا را 
در خزانه گذاشتيم که آوردن آنها نيز داستاني دارد. با اين کارها براي مديريت بحران و مديريت 

تحريم است. ممکن است بعضي ها بگويند دور زدن که من اين لفظ را به کار نمي برم .
وي افزود: ما بايد اقتصاد مقاومتي را اجرا کنيم که اگر تنگناهاي اقتصادي پيش آمد و يک 
وقتي خواستند ما را اذيت کنند چهار – پنج سال ارز مورد نياز خود را داشته باشيم و بتوانيم 
دارو و گن��دم وارد کني��م ن��ه اينکه ام��روز هم��ه را خرج کنيم و بعد بگوييم آن  موقع خدا بزرگ 
اس��ت. ما مديريت کرديم حالا هر چه مي خواهند نام آن را بگذارند. ما کش��ور را با نقدينگي 
435 هزار ميليارد توماني تحويل داديم. وي افزود: ما طوري کشور را مديريت بحران کرديم 
ک��ه وقت��ي آمري��کا و اروپ��ا در رک��ود اقتصادي رفت ما را دعوت کردند و من به اتفاق برخي از 

آقايان به آنجا رفتم و طرح داديم که آنها از رکود خارج شوند و موفق شدند.
بهمني گفت:در س��ال 200٨ من با 47 س��ال س��ابقه بانکي و اقتصادي به بانک جهاني رفتم 
و با آنها صحبت کردم در واقع آنها من را دعوت کردند و جلساتي با فدرال رزرو نيز داشتيم 
که چه کار کنند که از اين رکود و بحران خارج ش��وند. در ايران نخبگاني هس��تند که خيلي 
راحت مي توانند مشکل امروز کشور را در حوزه اقتصادي حل کنند. ما امروز مشکل مالي يا 
در زمينه نفت و گاز کمبودي نداريم. مشکل مان مديريت است. چرا جوانان فارغ التحصيل 
ما در خيابان رها هستند و کساني سر کار هستند که مي بينيم ذات آنها يک چيز ديگر است؟ 
بايد اين مديريت ها و جابه جايي ها اصلاح شود. وي در خصوص پسرش گفت: پسر من 34 
سال سن دارد و دکتراي عمران و سازه و شهرسازي را با معدل 1٨ از دانشگاه تهران دريافت 
کرده است و آشنا به زبان آلماني و انگليسي است. يک اختراع دارد و جزو نخبگان محسوب 
مي شود و امروز در دانشگاه درس مي دهد. حالا اين پسر اشتباه کرده که در هشتگرد رزومه 
داده و به عنوان شهردار انتخاب شده؟ آيا به اين فرد، ژن خوب مي گويند؟ قطعا اگر پسر من 
نبود مي توانست شهردار شود. آن موقع از او مي خواستند که در دانشگاه استنفورد آمريکا درس 
بدهد که من نگذاشتم. چون ما ايراني ها نمي گذاريم بچه هاي ما بروند آمريکا درس بدهند 
چون پيش خودمان تعهداتي داريم. حالا عده اي مي گويند چنين فردي نبايد شهردار شود. يک 
نفر و يا آقايي که جزو فرقه ضاله است پيدا مي شود و در ديوان عدالت اداري نامه اي مي دهد و 
سنگي در چاه مي اندازد که صد عاقل نمي توان آن را دربياورند. وي افزود: من دوتا پسر دارم 
که يکي از آنها مهندس تخصصي است اما فاميلي خود را عوض کرده که نگويند پسر بهمني 
است. اين کار را قبل از موضوع شهردار شدن آن يکي پسرم انجام داد چون هر جا مي رفت 
مي گفتند پسر بهمني است. الان وضعيت طوري شده که پسر بهمني، رئيس جمهور و وزير 
بايد سرشان را زمين بگذارند. اين که نمي شود. همين کاري که با مريم ميرزاخاني کردند که 
رفت آن طرف دنيا و براي آنها بزرگ ترين رياضيدان شد و اينجا ما 170 امضا جمع مي کنيم 

که بتوانيم فرزند وي را تبعه ايران کنيم. ما بايد اين نگاه و رويه را اصلاح کنيم.

رئيس سازمان برنامه و بودجه گفت: ما در صدديم تا پول يارانه به گروه هاي واقعا نيازمند 
جامعه تخصيص داده شود. وقتي يارانه 45 هزار و 500 تومان عده اي قطع مي شود به 
عده ديگري که نيازمندتر هس��تند پول بيش��تري پرداخت مي ش��ود و اين موضوع عين 
عدالت اس��ت. رس��انه هاي داخلي بايد س��عي کنند اين را به صورت ش��فاف مطرح کنند. 

رسانه هاي خارجي سعي مي کنند مردم را تحريک کنند.
ب��ه گ��زارش ايلن��ا، محمدباق��ر نوبخت، معاون رئيس جمهور و رئيس س��ازمان برنامه و 
بودجه کش��ور در نشس��تي خبري به س��والات خبرنگاران در خصوص بودجه س��ال 97 

پاسخ داد.
وي در پاسخ به ايلنا مبني بر اينکه چرا با وجود آن که هدف دولت، انضباط مالي و کاهش 
هزينه ه��ا اس��ت، بودج��ه نهادهاي خاص فرهنگي و برخ��ي از نهادهاي نظامي افزايش 
داشته اما در مقابل شاهد کاهش بودجه هاي مرتبط با زندگي مردم مثلا يارانه ها هستيم، 

اظهار داشت: ما کل بودجه اختصاصي را در 6 هزار صفحه و 14 کتاب را در يک کتاب و 
آن کتاب را در يک برگه ارائه داديم و جزئيات آن بر اساس گروه بندي وجود دارد.

وي گفت: در خصوص امور رفاه اجتماعي 90 هزار ميليارد تومان اختصاص داده شده و 
پس از آن در امور آموزش و پژوهش 57 هزار ميليارد تومان و به بخش دفاعي و امنيتي 
51 ه��زار ميلي��ارد توم��ان و به بخش س��لامت 25 هزار و 300 ميليارد تومان تخصيص 
يافته است. وي با تاکيد بر اينکه بودجه اي از بخش يارانه مردم کم نشده است، گفت: 
ما در صدديم تا پول يارانه به گروه هاي واقعا نيازمند جامعه تخصيص داده شود. وقتي 
يارانه 45 هزار و 500 تومان عده اي قطع مي شود به عده ديگري که نيازمندتر هستند 
پول بيش��تري پرداخت مي ش��ود و اين موضوع عين عدالت اس��ت. رس��انه هاي داخلي 
بايد س��عي کنند اين را به صورت ش��فاف مطرح کنند. رس��انه هاي خارجي سعي مي کنند 

مردم را تحريک کنند.

نماينده زنجان و طارم در مجلس گفت: احزاب به جاي ايجاد کارنامه مناسب به دنبال اشخاص 
چهره مي روند و از ملاک عمل بودن کارنامه غافل هستند.علي وقف چي در گفت وگو با خانه 
ملت، در خصوص چالش هاي انتخابات، اظهار داشت: برخي موانعي در مسير پيشرفت کشور 
وجود دارد که از جمله اين موانع رزومه کاري است و هر پستي که قرار است به شخصي واگذار 
ش��ود، موضوع رزومه کاري مطرح مي ش��ود.نماينده زنجان با بيان اينکه آيا فرصت برابر در 
اختيار همه قرار گرفته است، بيان کرد: بسياري از جوانان و نوابغ در کشور فرصتي برايشان 
فراهم نشده تا رزومه کاري مناسبي براي خود ايجاد کنند. وي افزود: افرادي که رزومه کاري 
دارند نيز همان کس��اني هس��تند که مش��کلات کنوني را ايجاد کرده اند و در اين زمينه نياز به 
بازنگري دارد. وقف چي با بيان اينکه آيا راه هايي براي احراز توانمندي افراد وجود دارد تا به 
عنوان رجل سياسي انتخاب شوند، متذکر شد: آيا اجازه حضور به بهترين افراد را داده  ايم با 

توجه به اين شرايط بايد در اين زمينه تجديد نظر اساسي کنيم. عضو کميسيون کشاورزي 
با بيان اينکه بررس��ي صلاحيت افراد و کانديداها در انتخابات مختلف امري بديهي اس��ت و 
در همه جهان ش��اهد اين امر هس��تيم، گفت: قرار نيس��ت هر کس��ي بتواند متصدي مناصب 
مختلف شود ولي فيلترها و شاخصه ها در بسياري از موارد غلط و مشکل دار است. نماينده 
زنجان با بيان اينکه هيچ کدام از احزاب درون کشور عملکرد مناسبي ندارند و با استانداردها 
فاصله دارند و احزاب فراگير نيستند، اظهار داشت: احزاب به جاي ايجاد کارنامه مناسب به 
دنبال اشخاص چهره مي روند و از ملاک عمل بودن کارنامه غافل هستند. وقف چي با بيان 
اينکه دولت و مجلس بايد تجديد نظر اساس��ي در بحث انتخابات هاي کش��ور داش��ته باشيم، 
متذکر ش��د: بايد اين فرصت ايجاد تا همه افراد توانمند بتوانند تصدي مناصب کش��ور را به 

دست گيرند و اجازه دهيم افراد زيادي براي انتخابات ها رقابت کنند.


